



UNIT TENTERA
JABATAN KERJA RAYA SELANGOR

KENYATAAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor-kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan dan Pusat Khidmat Kontraktor/Kementerian Kewangan dalam kelas dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

Bil.	Tajuk Projek	Taraf/Jenis Syarikat	Taraf/Jenis Syarikat/ Syarat Pendaftaran/ Lawatan Tapak	Tarikh & Tempat Dokumen Mulai Dijual	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, tarikh & Waktu Tawaran Di Tutup
1	<p>PROJEK : KONTRAK BERJADUAL BAGI KERJA-KERJA PENYELENGGARAAN SISTEM PAM AIR BERSIH DAN KERJA BERKAITAN UNTUK TEMPOH DUA PULUH EMPAT (24) BULAN DI KEM TUDM BUKIT JUGRA, BANTING, SELANGOR DARUL EHSAN.</p> <p>NO. SEBUT HARGA : JKR.UTS.SH/TUDM/M-04/2018</p>	Bumiputera T1	<p>Berdaftar dengan CIDB dan PPK mempunyai SPKK yang sah</p> <p>Gred: G1,G2 Kategori: ME Pengkhususan: M15/M20/M22</p> <p>Kontraktor diwajibkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak bina pada 21 FEBRUARI 2018 jam 10.00 pagi. Taklimat akan hanya diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul di Pejabat Unit Tentera, Kem TUDM Jugra pada tarikh dan masa yang ditetapkan. Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini.</p>	<p>Pejabat Unit Tentera Selangor JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasilti Bangunan Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Seksyen 17, 40200 Shah Alam Selangor.</p> <p>21 FEBRUARI 2018 Hingga 28 FEBRUARI 2018</p>	PERCUMA	<p>Unit Tentera Selangor JKR Negeri Selangor, Cawangan Senggara Fasilti Bangunan Kompleks Ibu Pejabat JKR Negeri Selangor, Seksyen 17, 40200 Shah Alam Selangor.</p> <p>(RABU) 28 FEBRUARI 2018 12.00 tengahari</p>



- i) Dokumen Sebut Harga boleh disemak dan dokumen sebut harga boleh diperolehi di pejabat-pejabat berkenaan semasa waktu pejabat.
ii) Dokumen sebut harga akan dikeluarkan kepada Penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (CIDB/PPK) sahaja yang menghadiri Taklimat/Lawatan Tapak. Untuk maksud ini pihak kontraktor hendaklah membawa **BORANG KEHADIRAN TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK, SIJIL PPK/CIDB dan SIJIL PENDAFTARAN PUSAT KHIDMAT KONTRAKTOR/KEMENTERIAN KEWANGAN yang ASAL.**

* Jenis Syarikat , T1 - Syarikat 100% milik tempatan.

S.k : 1) Bahagian Korporat

2) Bahagian Kontrak & Ukur Bahan

3) Cawangan Kejuruteraan Mekanikal Seksyen 17

9/2/18


MOHD SHAIFUL HAIYDRIL BIN ABD RAHIM
Jurutera Awam Kanan
Unit Tentera JKR Negeri Selangor
Shah Alam